

**NORME
INTERNATIONALE
INTERNATIONAL
STANDARD**

**CEI
IEC
335-2-14**

1984

MODIFICATION 2
AMENDMENT 2

1990-06

Modification 2 à la Publication 335-2-14 (1984)

**Sécurité des appareils électrodomestiques et
analogues**

Deuxième partie:

Règles particulières pour les machines électriques,
de cuisine

Amendment 2 to Publication 335-2-14 (1984)

**Safety of household and similar electrical
appliances**

Part 2:

Particular requirements for electric kitchen machines

© CEI 1990 Droits de reproduction réservés — Copyright — all rights reserved

Bureau Central de la Commission Electrotechnique Internationale 3, rue de Varembe Genève, Suisse



Commission Electrotechnique Internationale
International Electrotechnical Commission
Международная Электротехническая Комиссия

CODE PRIX
PRICE CODE

B

Pour prix, voir catalogue en vigueur
For price, see current catalogue

PREFACE

La présente modification a été établie par le Comité d'Etudes n° 61 de la CEI: Sécurité des appareils électrodomestiques et analogues.

Le texte de cette modification est issu du document suivant:

Règle des Six Mois	Rapport de vote
61(BC)587	61(BC)630

Le rapport de vote indiqué dans le tableau ci-dessus donne toute information sur le vote ayant abouti à l'approbation de cette modification.

Page 28

20. Stabilité et dangers mécaniques

20.111 Ajouter:

Tout interrupteur de verrouillage de couvercle doit être construit de telle sorte qu'il revienne automatiquement à la position "ouvert" lorsqu'une force extérieure n'est plus appliquée à l'élément qui actionne les contacts de l'interrupteur.

La vérification est effectuée par examen et par un essai manuel.

PREFACE

This amendment has been prepared by IEC Technical Committee No. 61: Safety of household and similar electrical appliances.

The text of this amendment is based on the following document:

Six Months' Rule	Report on Voting
61(C0)587	61(C0)630

Full information on the voting for the approval of this amendment can be found in the Voting Report indicated in the above table.

Page 29

20. Stability and mechanical hazards

20.111 Add:

Any lid interlock switch shall be constructed so that it returns automatically to the "off" position when an external force is removed from the part which actuates the switch contacts.

Compliance is checked by inspection and by manual test.